

Styremøte OSI Tennis

Sted:

Godkjennelse av innkalling:

Tilstede:

Informasjons/oppdateringssaker

1.0 Gjennomgang av økonomi (Robert)

Info: Robert sier litt om hvordan vi ligger an økonomisk

Kommentar: Vi har søkt midler fra UIO Aktivitetsmidler. Vi har søkt baller og racketer

1.1 Informere om leverandør avtalen (Hien-Minh)

Info: Ser det er en del på bekledning, jeg skal ta kort hva som er blitt gjort og hva avtalen går ut på.

Kommentar: Informert om klubbkvelden 2 mail. Og håper at alle kan komme.

1.3 Ide - dokument (Hien-Minh)

Info: Nå er det saker som omhandler hverandre. Les gjerne hva som har blitt skrevet, slik at jeg slipper å lese alt.

kommentar: Det er greit

1.3 Promotering (Robert)

Info: Vi burde henge ut plakater igjen Bestemme hvem som skal henge ut hvor.

Kommentar: Vi skal gjøre det, viktig at vi henger ut der vi kan få medlemmer. NIH, UIO, HIOA etc

Diskusjonssaker

1.4 Forventningsavklaring (Robert)

Info: Vi har fått inn 2 nye medlemmer i styret. Vi tar en kjapp gjennomgang om hva slag forventninger de har og alle kan tenke over disse spørsmålene:

1. Hvorfor har du lyst til å sitte i OSI Tennis styret?
2. Hva slags forventninger har du til styreleder det kommende året?
3. Hva slags forventninger har du til de andre i styret?
4. Hva slags forventninger har du til deg selv?

Kjetil: Vi må utvikle et godt tennistilbud for studenter i byen, siden det nesten ikke eksisterer. Forventer at resten av styret har ansvarsfølelse, og synes det er gøy å sitte i styret. Styret vil ikke fungere, hvis ikke alle hjelper til. Det er viktig å ikke jobbe seg ihjel. Alle burde sjekke med mail hver dag

Krithika: Sitter i styret fordi det virket gøy, sosialt og lærerrikt.. Som PR ansvarlig, så har jeg lyst til å ta masse bilder og vise frem student tennisen. Forventer at OSI tennis blir stort og at folk gjenkjenner igjen instagram kontoen vår. Styret og styreleder har allerede levd opp til over all forventning!

Yvonne: Sitter i styret fordi hun har lyst til påvirke studenttennisen og treningstider. Utvikle OSI Tennis til en bedre klubb, og forventer at folk i styret gjør jobben sin.

1.5 Evaluering av innesesongen 2017/2018 (Robert)

Info: Vi burde evaluere innesesongen 2017/2018 og finne ut hva som har vært bra og hva som har vært dårlig. Det har også dukket opp en liten problemstilling fra intermediate spillerne våre, om at det er en del beginner som deltar på intermediate. Dette fører til at de har spurt om å bli med på advance trening, men jeg tror det bare vil forflytte problemet. Hvordan skal vi løse dette?

Kommentar: En survey er blitt sendt ut til medlemmene. Vi burde sette opp banetider for utesesongen så fort som mulig. Litt misnøye om at det er flere beginner på intermediate treningen. Vi må sette ned foten, ta ansvar og vise til nettsiden (forklarer nivåinndeling). Nå har alle beginner treningene trenere, kanskje vi burde ha en dag uten trening. Folk er generelt fornøyde og aktive medlemmer.

Håvard legger ut for melding på gruppen, for å informere medlemmene om nivådeling, servetreningen og rankingen.

1.6 Utesesongen og kutte treningene fra 2 til 1,5 time (Robert /Kjetil)

Info: Innføre 1,5t økter i utesesongen? Vi kan fortsatt beholde noen 2t økter, men belage oss på mye 1,5t økter. F.eks på Domus har vi fått tildelt 3t på mandager, og 2t på fredager. Jeg mener at den beste løsningen på mandag da er å innføre 2 forskjellige treninger på 1,5t hver. På blindern mener jeg også det er viktig å innføre stort sett 1,5t økter, siden vi bare har 1 bane der. Ved å gjøre dette kan vi tilby enda flere treninger, til alle nivåer. Nå i innesesongen har vi tilbydd 31t/uke med tennis. For utesesongen er vi tildelt 20t på Blindern + 12t på Domus, slik at vi ikke har noe spesielt mer banetid i utesesongen enn innesesongen.

Hvordan gjør vi det med aktivitet ila. sommerferien? Legge ned alt? Ha noe, men ikke så mye som vanlig. Tror ikke vi kan vente å ha mange trenere tilgjengelige.

Kommentar: Ved å kutte timene fra 2 til 1,5 så kan vi tilby fra 16-21 timer i uken. Det har kommet innspill fra andre medlemmer om at 1,5 time er greit, siden noen av de ofte går før på grunn av skolen og andre grunner. Hvis vi får de 37 timene på Frogner Tennis, så har vi 69/uke i utesesongen. Styret er enig om at vi holder oss til 2 timer, også får vi se om vi får timene fra Frogner Tennis. Se på muligheten til å søke penger til flombelysningen på Blindern studenthjem.

1.7 Utlån av racketer til utesesongen (Robert)

Info: Det er noen nybegynnere som ikke har egen racket, og nå når utesesongen begynner vil det være veldig kjekt for de å kunne låne en racket. Dette er jo også noe vi må diskutere ang. Høstsemesteret, da jeg håper vi kan tilby dette til utvekslingsstudenter/nybegynnere. Ønsket mitt er at de låner gratis for ett semester, men må skrive under en kontrakt som sier de må betale 200kr dersom de ødelegger den. Dersom strengene ryker er det noe klubben kan betale.

Kommentar: De fleste i styret er enige om at 200 kr i depositum for leie av racket er for lite. Det er også påpekt at man kan kjøpe en ganske god racket på finn.no for en ganske billig penge. Styret er også enig om at vi burde låne ut racket for et semester, siden vi har mistet noen medlemmer på grunn av at vi ikke låner ut racketer.

Det skal bli sendt ut en mail om donasjon av racketer, på denne måten håper vi å få flere utlåns racketer. Istedenfor å betale inn et depositum, så skriver de som låner racketer skrive under på en kontrakt (prisen for en ødelagt racket er 500kr). Hvis strengene ryker, så får de en ny racket eller så strenger vi om.

1.8 Medlemsmøte (Robert/Andreas)

Info: Er et ønske om å ha medlemsmøte i vårsemesteret, og kanskje kombinere det med en promoterings workshop og grilling? Vi må da sette en dato, så fort som mulig.

Kommentar: De fleste medlemmer har mulighet til å komme på styremøtene og komme med innspill. Styret mener det ikke er naturlig med et medlemsmøte, men heller ha en et møte hvor vi kombinerer med promoterings workshop og grilling for eksempel. Vi snakket også om overnattingstennis, og Jakob skal arrangere et event hvor de kan møte oss i en sosial setting.

1.9 Klubbmesterskap (Robert)

Info: Vi bestemte oss for å arrangere et klubbmesterskap på et tidligerer styremøte, men skulle komme tilbake til dato når det nærmet seg. Det starter utesesongen veldig snart, og vi burde bestemme oss for en dato og hvordan opplegget skal være. Hvem skal få ansvaret etc.

Kommentar: Jakob fikser det til neste styremøte og kommer med et oppsett.

2.0 Banene på Blindern Studenterhjem (Kjetil)

Info: Snakke om å ta over driften av Banen på Blindern. Vi har nå tatt på oss den jobben og får mye banetid, men det er også et stort ansvar. Jeg trenger hjelp til dette og kan ikke ha alt ansvaret hengende på egen kappe.

Viktig siste liten edit: jeg har fått til slik at vi i tillegg kan selge enkelttimer til medlemmene våre. (Helt sykt bra ordning hvis dere tenker på det!) 60kr pr time eller 100 for dobbelttime. Man betaler da direkte til BS på vipps. Vi må snakke om hvordan dette skal funke og hvem som skal ha ansvar for å booke osv. Det skal ALLTID betales/vippses før det spilles. Mitt forslag: kaptein på hvert lag kan booker for lagmedlemmer. Vi i styret kan booke/betale for oss selv (og evt. på andre medlemmers vegne hvis vi gidder)

Kommentar: Styreleder ønsker at styret stiller opp, og at ikke alt arbeidet faller på han. Prisen for privattime blir 60/time eller 100/dobbeltime. Det skal betales før man spiller, og det betales direkte til Blindern Studenthjem. Vipps kontoen vil bli lagt ut på nettsiden. Styret, kapteinene og H1 vil gå tilgang til booking på blindern studenthjem der vi må booke privattimer.

Viktig at vi fordeler arbeidet om å vedlikeholde banen, kan gjerne fordele det slik at en har hovedansvaret i 1-2 uker omgangen. En annen mulighet kan være å lære opp coachene og H1, siden flesteparten av treningene med trenere vil skje på Blindern Studenthjem.

Det finnes retningslinjer på banen, om hvordan man “fikser” banen hvis den ikke er i stand.

Kjetil skal lære opp folk og resten av styret. Neste styremøte blir på Blindern Studenthjem.

2.1 Regler for trening (Jakob/Kjetil)

Info: Jakob ikke fornøyd med regel om 2 ganger i uka. Diskutere og avklare igjen.

Opprette ny regel om hvis man er den eneste som er påmeldt en trening? Mitt forslag: Da kan man ta med en man kjenner fra utenfor OSI som gjest. Da går noen glede av timen, og vi får kanskje litt gratis promotering.

Kommentar: For utesesongen (3 ganger i uken) så er det greit. Men for innesesongen, så er det nesten aldri fullt på treningene. Vi prøver ut ordningen om man på innesesongen kan delta på maks 2 treninger, men man kan melde seg på (ved å skrive seg på kommentarfeltet) etter fristen er løpt ut. Det vil ikke telle som en trening. Dette vil også gjelde for utesesongen.

2.2 Intern kommunikasjon (Kjetil)

Info: Recap av kommunikasjon fra forrige styremøte, og snakke om informasjonsflyt. Opprette en “oppdatering”/”rapport”-kanal på spond hvor man kan skrive en linje eller to om hva man har arbeidet med? Styreleder, nestleder og økonom kanskje være pålagt å skrive én gang i uka (kanskje ta sikte på onsdager?), mens resten kan gjøre det hvis de føler de har noe å dele.

Endre kanal-navn fra “rekruttering” til “PR/rekruttering” eller lignende på spond?

Kommentar: Se forrige referat om kommunikasjons -skikk. Styreleder syns at folk har blitt bedre til dette. Viktig at folk svarer. Vær tydelig og presis i meldingene som legges ut. Vi lager en ny “kanal” hvor styreleder, nestleder og økonomiansvarlig skal skrive en oppdatering en gang i uke (onsdag). Resten av styret kan også gjøre dette hvis de ønsker, da vil alle i styret bli bedre informert om hva som skjer i klubben.

2.5 Sponsor (Håvard)

Sponsorplan.

Hvordan skal vi la oss sponse dersom vi får tak i sponsorer?

- Mange små sponsorer?
- Hovedsponsor, middelsponsor, liten sponsor?
- Sponse økonomi eller sponse klær og utstyr?

Har vurdert tennismerket Artengo, del av den franske sportskjeden Decathlon.

De produserer klær, sko, baller, racket, grep, banemerking og annet tennisutstyr av prima kvalitet og rimelig pris.

2 personer jeg vet aktivt bruker merket:

- Håvard Næss
- Enrique Marcos Pizzorno, tidligere fysisk trener til Juan Martín del Potro

Andre forslag?

Ellers går jeg i gang neste uke med avtaler.

Kjetil: kjør på og se hva du kan få til sier i hvert fall jeg :)

Kommentar: H-M og Robert tar det opp med HS

2.6 Klage fra NTF til OIK (kjetil)

Kommentar:

Vedtakssaker

2.3 Stemme inn nye medlemmer inn i styret (Styret / kjetil)

Info: Vi har vært så heldige å få 2 flotte jenter inn i styret (Yvonne og Krithika). De får stillingene Organisator og PR ansvarlig. Ta offisiell avgjørelse på hva de nye vervene skal hete og hva mail-adressene blir. Jeg er ikke fornøyd med “utstyrsansvarlig”.

Kjetil: ja

Håvard: ja

Andreas: Enig

Hien-Minh:

Jokob:yeah.

Yvonne: Ja :)

Krithika: ja

Robert: Ja

Vedtak: Vi innstiller Yvonne og Krithika som organisator og PR ansvarlig.

Enstemmig vedtatt

2.4 Halv semesterpris fom 1 mai (Robert/Andreas)

Info: Vi har hatt det slik at vi har hatt halv pris på folk som melder seg inn etter 1 mai. Skal vi fortsette med denne praksisen?

Kommentar:

Kjetil: dette er opp til Robert

Håvard: stemmer for

Andreas: Er ikke så mye igjen av semesteret, så synes egentlig det skulle vært halv semesteravgift fra midten av april kanskje? Er så og si ingen som melder seg inn nå for tiden uansett, og de får jo ikke spilt så mye/ingenting i sommer hvis vi ikke skal ha treninger i sommerferien.

Hien-Minh: syns det er en god ide, så lenge vi får det ut? Så Promotering!

Jokob:ja... sikkert ok? De får da to mnd?

Yvonne: Kanskje halv pris etter påske fremover? Da er man jo "halvveis" i semesteret og sikkert mange som får en ny vind i trenings-relaterte nyttårsforsetter nå som sommeren nærmer seg.

Krithika: Mange som ikke får spilt like mye i mai og juni pga eksamen uansett, så synes det er bedre å ha halv semesterpris fra og med midten av april. Kanskje dette løser problemet med at banene ikke blir "fylt opp".

Robert: De får faktisk 3,5mnd, (fram til neste semester i midten av Aug) for henholdsvis 350 og 500kr. Pretty sweet deal.

Vedtak: Vi innfører halv pris for alle medlemmer som melder seg inn fra og med 1 mai 2018. Tentativ pris 1 april 2019

Enstemmig vedtatt

Eventuelt:

Framsiden vår er litt treg for tiden, alle bildene våre er for stor og mange. Så det tar lang tid